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    Порядок денний двадцять сьомої сесії Черкаської обласної ради             

VIII скликання:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

1. Про призначення керівників закладів та підприємства спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

1) Про призначення Людмили Осейко на посаду директора комунального 

закладу «Обласний центр соціально-психологічної допомоги» Черкаської             

обласної ради 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту населення 

2) Про призначення Оксани Даценко на посаду директора комунального 

закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» Черкаської обласної 

ради» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради                                 

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

3) Про призначення Тетяни Філінської на посаду директора комунального 

підприємства «Черкаське обласне об’єднане бюро технічної інвентаризації» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 
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 2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

1) Про зміну найменування ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО БУДИНКУ-

ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА ПРЕСТАРІЛИХ 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Грицик 

Леонід Володимирович 

- в.о. директора Звенигородського будинку-інтернату 

для інвалідів та престарілих 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту населення 

 

2) Про зміну найменування РОТМІСТРІВСЬКОГО БУДИНКУ-

ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН ПОХИЛОГО ВІКУ ТА ІНВАЛІДІВ 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Гончаренко 

Надія Василівна 

- директор Ротмістрівського будинку-інтернату 

для громадян похилого віку та інвалідів 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

 

3) Про надання згоди на безоплатну передачу окремого індивідуально 

визначеного майна з комунальної власності Червонослобідської сільської 

територіальної громади до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області 

Доповідають: 
Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Гуськов 

Микола Володимирович 

- головний лікар комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська центральна районна 

лікарня Червонослобідської сільської ради» 

Михно 

Світлана Леонідівна 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр медичної 

реабілітації та паліативної допомоги дітям 

Черкаської обласної ради» 
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Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту населення 

 

4) Про передачу майна 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Могилей  

Василь Степанович 

- директор комунального закладу «Михайлівська 

спеціальна школа Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

5) Про списання майна 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Казмірук 

Володимир Іванович 

- в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний клінічний 

госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної 

ради» 

Шило 

Віталій Миколайович 

- в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 

Кондрацький 

Микола Іванович 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня 

Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту 

населення 
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6.1) Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (щодо приєднання до комунального 

некомерційного підприємства «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної 

ради») 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Уманець  

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я обласної 

державної адміністрації 

Шило 

Віталій Миколайович 

- в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна лікарня Черкаської 

обласної ради» 

Масенко 

Наталія Володимирівна 

- директор комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи 

Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту населення 

6.2) Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (щодо приєднання до КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ІНФОРМАЦІЙНО-АНАЛІТИЧНИЙ 

ЦЕНТР МЕДИЧНОЇ СТАТИСТИКИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ») 

Доповідають: 

Уманець  

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я обласної 

державної адміністрації 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Бараненко 

Галина Валентинівна 

- начальник КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ІНФОРМАЦІЙНО-

АНАЛІТИЧНИЙ ЦЕНТР МЕДИЧНОЇ 

СТАТИСТИКИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Масенко 

Наталія Володимирівна 

- директор комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи 

Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту населення 
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7) Про надання згоди суб’єкту спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на внесення змін до видів економічної 

діяльності 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Михно 

Світлана Леонідівна 

- директор комунального некомерційного підприємства 

«Черкаський обласний центр медичної реабілітації та 

паліативної допомоги дітям Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту населення 

 

8) Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Уманець  

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я Черкаської 

обласної державної адміністрації 

Парамонов 

Віктор Володимирович 

- директор КНП «Клінічний центр онкології, гематології, 

трансплантології та паліативної допомоги Черкаської 

обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту населення 

 

9) Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Уманець  

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я Черкаської 

обласної державної адміністрації 

Парамонов 

Віктор Володимирович 

- директор КНП «Клінічний центр онкології, гематології, 

трансплантології та паліативної допомоги Черкаської 

обласної ради» 
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Бойченко 

Ірина Анатоліївна 

- в.о. директора КНП «Обласний дитячий санаторій 

«Пролісок» Черкаської обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту населення 

10) Про надання згоди на проведення капітального ремонту та надання в 

користування земельної ділянки для забудови (суперфіцій) (КНП «Черкаська 

обласна психіатрична лікарня Черкаської обласної ради») 

Доповідають: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                                            

з питань соціально-економічного розвитку, бюджету 

та фінансів 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту населення 

 

11) Про делегування функцій замовника будівництва та надання згоди на 

нове будівництво («Смілянський дитячий будинок-інтернат») 

Доповідають: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                                            

з питань соціально-економічного розвитку, бюджету 

та фінансів 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту населення 

 

12) Про делегування функцій замовника будівництва (КНП «Черкаський 

обласний кардіологічний центр Черкаської обласної ради») 

Доповідають: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 
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Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                                            

з питань соціально-економічного розвитку, бюджету 

та фінансів 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту населення 

 

3. Про затвердження Програми підтримки комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 2025-2027  роки 

Доповідають: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                              

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

Таран 

Євген Володимирович 

 голова постійної комісії обласної ради                               

з питань розвитку інфраструктури та житлово-

комунального господарства 

 

4. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2025 рік 

Доповідають: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                             

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

 

5. Про обласну цільову соціальну програму «Молодь Черкащини»                              

на 2025 рік 

Доповідають: 

Солодкий 

Іван Володимирович  

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді               

та спорту обласної державної адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради                                 

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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6. Про програму розвитку фізичної культури і спорту в області                                 

на 2025-2029 роки 

Доповідають: 

Солодкий 

Іван Володимирович  

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді               

та спорту обласної державної адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради                                 

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

7. Про Комплексну програму забезпечення техногенної та пожежної безпеки 

на території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих 

надзвичайних ситуацій, подій та забезпечення цивільного захисту населення на 

2025-2027 роки 

Доповідають: 

Євпак 

Олександр Васильович 

- начальник Головного управління Державної 

служби України з надзвичайних ситуацій                            

у Черкаській області 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

8. Про внесення змін у додаток 2 до  Програми територіальної оборони                 

на 2023-2027 роки 

Доповідають: 
Озеран 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, оборонної 

роботи та взаємодії з правоохоронними органами 

обласної державної адміністрації 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, забезпечення 

правопорядку та захисту прав людини 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради         з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету                        та фінансів 

 

9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022 № 15-

21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період  на 2023-2027 роки» 

Доповідають: 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії                                                     

з правоохоронними органами обласної 

державної адміністрації 
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Бондаренко 

  Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

екології, використання природних ресурсів та 

ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                                

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

 

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-17/VII 

«Про обласну програму «Шкільний автобус» на 2016-2024 роки» 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки обласної державної адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

11. Про внесення змін до Програми розвитку малого та середнього 

підприємництва Черкаської області на 2021-2025 роки 

Доповідають: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                                

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

 

12. Про внесення змін до рішення обласної ради від 12.03.2020 № 36-

37/VII «Про обласну програму профілактики та протидії злочинності у 

Черкаській області на 2020-2024 роки «Безпечна Черкащина» 

Доповідають: 

Гудима 

Олег Олександрович 

- начальник Головного управління Національної 

поліції в Черкаській області 

  Куклін 

Олег Володимирович 

 

- голова постійної комісії обласної ради                           

з питань регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав 

людини 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                           

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 
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13. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічний заказник місцевого значення «Циганський Яр», філія «Чигиринське 

лісове господарство») 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

14. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічний заказник місцевого значення «Сотницький Яр», філія 

«Чигиринське лісове господарство») 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

15. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічний заказник місцевого значення «Євенкове», філія «Чигиринське 

лісове господарство») 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

  

 16.  Про надання ТОВ «Мисливський клуб Фазан» у користування 

мисливських угідь 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 
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 17. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2025 рік 

Доповідають: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

 

- начальник відділу організаційного забезпечення 

ради та взаємодії з депутатами виконавчого апарату 

обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради                                  

з питань регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав людини 

  

 18. Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради у 2025 році 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

  

 19. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання Добрянської І.І. 

Доповідають: 

Бреус  

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного забезпечення 

ради та взаємодії з депутатами виконавчого апарату 

обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав людини 

 

20. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання Ковальчука О.С. 

Доповідають: 

Бреус  

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного забезпечення 

ради та взаємодії з депутатами виконавчого апарату 

обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав людини 
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21. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання Рудої Н.С. 

Доповідають: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного забезпечення 

ради та взаємодії з депутатами виконавчого апарату 

обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав людини 

  

 22. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради 

України та Кабінету Міністрів України щодо забезпечення гідної заробітної 

плати педагогічним та науково-педагогічним працівникам 

Доповідає: 

Коваль 

Віталій Володимирович 

- керівник фракції політичної партії «ЄВРОПЕЙСЬКА 

СОЛІДАРНІСТЬ» в обласній раді 

 

 23. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента 

України щодо недопущення запровадження інституту множинного 

громадянства в Україні 

Доповідає: 

Радченко 

Семен Володимирович 

- голова депутатської фракції політичної партії 

«Всеукраїнське об’єднання «Батьківщина»  

 

 24. Про звернення депутата Черкаської обласної ради VIII скликання 

Олененка О.В. 

Доповідає: 

Олененко 

Олександр Володимирович 

- депутат обласної ради  
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Підгорний Анатолій запропонував депутатам обласної ради 

зареєструватися.  

 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради 

Зареєстровано 41 депутат 

 

Підгорний Анатолій повідомив, що в залі зареєструвалися 41 депутат 

обласної ради, що дає підстави розпочати пленарне засідання.  

Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять полеглих у боях за 

Україну, мирних громадян, які загинули унаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України.  

 

(Хвилина мовчання) 

 

Підгорний Анатолій повідомив, що на пленарне засідання запрошені 

начальник Черкаської обласної військової адміністрації, заступники голови 

обласної державної адміністрації, керівники структурних підрозділів обласної 

державної адміністрації, інших обласних організацій і установ.  

Повідомив, що ветеран війни Корнієнко Юрій звернувся з проханням 

надати час для виступу. 

 

ВИСТУПИЛИ: Корнієнко Юрій – майор Збройних Сил України у відставці, 

Капустян Андрій (військовослужбовець). 

Корнієнко Юрій, майор Збройних Сил України у відставці, привернув 

увагу присутніх у залі до проблем ветеранів війни. Зазначив, що їх дуже багато, 

а тому із побратимами створили спілку «Ветерани Лисянки», яка працює на 

добровільних засадах. Для роботи, зібрань, консультування необхідне 

приміщення. Неодноразове усне і письмове звернення до органів влади 

вирішити проблему не вдалося.  

Звернувся з проханням посприяти у вирішенні даного питання. 

Капустян Андрій  - учасник бойових дій, зазначив, що знаходиться на 

лікуванні у Третій міській лікарні і лікування здійснюється за власні кошти. 

Звернув увагу, що відповідно до законодавства України має отримувати 

безкоштовне лікування. Зазначив, що це проблема не однієї лікарні, не однієї 

області, а на рівні держави. 

 

 Підгорний Анатолій зазначив, що відповідно до статті 15 Регламенту 

Черкаської обласної ради VIII скликання для оголошення заяв, звернень, 

запитів, запитань, повідомлень відводиться час до однієї години рівними 

частинами пропорційно кількості зареєстрованих в раді депутатських груп і 

фракцій. 

Звернувся із пропозицією до депутатських фракцій та позафракційних 

депутатів обласної ради виступити із заявами, зверненнями, запитами чи 

повідомленнями.  
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ВИСТУПИЛИ: Топчій Ірина, Савчук Галина, Коваленко Олександр,             

Яріш Анатолій, Гайович Вадим, Сущенко Роман, Радченко Семен, Вусик 

Віктор, Коваленко Олександр, Мушієк Михайло. 

Топчій Ірина акцентувала увагу, що останнім часом не складається 

конструктивна робота в сесійній залі, яка була б спрямована на допомогу 

громадам, на допомогу Україні у вирішенні важливих питань. Звернула увагу, 

що всі тут присутні залишили свої робочі місця. Звернулася до колег депутатів 

з проханням конструктивно розпочати роботу, закликала до єдності, до 

результативної роботи обласної ради.  

Савчук Галина підтримала слова-звернення Ірини Топчій, зазначила, що 

вона теж залишила своє робоче місце. Закликала до конструктиву, щоб 

покращити добробут виборців. 

Коваленко Олександр акцентував увагу, що те, що відбувається у сесійній 

залі останнім часом є неприємним. Зазначив, що по відношенню до фракції 

«ЧЕРКАЩАНИ» деякі депутати дозволяють собі образливі речі. 

Зазначив, що політична сила «ЧЕРКАЩАНИ» має найбільшу явку на 

сесіях, постійних комісіях обласної ради, завжди працювали і працюють на 

розвиток Черкащини, мають потужну команду, реалізованих і самодостатніх 

людей. Тому вважає, що образи політичної сили є неприйнятними. 

 Закликав до співпраці, наголосив, що сесійна зала та трибуна - це не місце 

для політичних ігор, популізму та політиканства.  

Звернувся із проханням припинити місцеві розбірки і перенесення їх у 

сесійну залу окремими депутатами. Зазначив, що це є аморальним і 

неприйнятним. Поінформував присутніх щодо отримання групи інвалідності, 

волонтерської діяльності. 

Яріш Анатолій повідомив, що фракція «СЛУГА НАРОДУ» буде 

підтримувати питання щодо призначення керівників комунальних закладів. 

Також зазначив, що, фракція «СЛУГА НАРОДУ» подавала пропозиції щодо 

внесення змін до складу конкурсних комісій та Положення. Наголосив на 

розгляді даної пропозиції та внесення змін до Положення та складу конкурсних 

комісій і зробити більш прозоре призначення керівників комунальних закладів. 

Гайович Вадим виступив з питань щодо створення тимчасової комісії з 

інвентаризації, економічного аналізу та аудиту обласного майна, щодо 

державно-приватного партнерства, проведення прозорих аукціонів з продажу 

збиткового майна, тіньового управління об’єктами обласної комунальної 

власності. Звернув увагу на питання набуття інвалідності депутатами обласної 

ради і іншими чиновниками Черкащини, з інших питань, а також озвучив план 

депутатів трьох фракцій щодо відставки керівного складу ради, утворення 

депутатської комісії з повним доступом до бухгалтерських документів; заміни 

Положення про проведення Конкурсних комісій.  

Сущенко Роман подякував за проведену роботу представникам 

правоохоронців Національної Поліції, Служби Безпеки України, Військовій 

службі правопорядку щодо оперативного реагування на звернення окремих 

депутатів обласної ради. 

Закликав всіх до конструктивної співпраці в сесійній залі. 



16 

 

 

Радченко Семен виступив щодо розгляду в сесійній залі питання 

перебування в раді депутатів від політичної партії ОПЗЖ; щодо діяльності УПЦ 

Московського патріархату; створення тимчасової комісії з проведення аудиту 

комунального майна. Також висловив свою позицію стосовно схеми продажу 

через «Прозоро» частини (площадка) паливного складу «Облпаливо» за 

адресою: с. Вознесенське Чорнобаївського району. 

Вусик Віктор виступив щодо отримання групи інвалідності депутатом 

обласної ради, проведення конкурсів на посади керівників комунальних 

закладів. 

Мушієк Михайло акцентував увагу, на тому, що в сесійній залі була 

озвучена майже передвиборча програма депутата Гайовича Вадима. 

Запропонував написати заяву про складання депутатських повноважень.  

 

ВИСТУПИЛИ: Шматко Сергій, Грушовець (ім’я не озвучував), Вельбівець 

Олеусандр. 

 

Шматко Сергій висловловив слова вдячності Олександру Анатолійовичу 

Коваленку за допомогу військовим у війні, яка розпочалася ще у  2014 році. 

 

Грушовець  (ім’я не озвучував) звернув увагу, що депутати в сесійній залі 

для того, щоб вирішувати загальні питання не лише для військовослужбовців, а 

й для Черкащини. Закликав депутатів залишити чвари і приймати важливі 

рішення.  

Вельбівець Олександр виступив із зверненням до начальника військової 

адміністрації Ігоря Табурця, до Державної агенції відновлення і розвитку 

інфраструктури щодо стану дороги державного значення, яка проходить від      

міста Звенигородка через населені пункти Смільченці, Лисянка до межі з 

Київською областю біля населеного пункту Медвин. Зазначив, що таких доріг 

регіонального значення в Черкаській області є п'ять, всі вони потребують 

ремонту. Акцентував увагу, що стан дороги такий, що  там ускладнений рух для 

виконання невідкладних завдань з боку  екстреної медичної служби, поліції, 

МНС.  

Звернувся до Ігоря Табурця сприяти на рівні Києва, звернути увагу на цю 

дорогу та збільшити фінансування.  

Виступив щодо діяльністі ветеранських організацій в Лисянці.  

Також звернув увагу, що були дискусії з першим заступником голови 

військової адміністрації Наталією Кравченко та  Ігорем Табурцем, із 

керівництвом громади з приводу створення належного ветеранського простору 

у Лисянській громаді у приміщенні колишньої податкової, де матимуть 

можливість абсолютно всі військовослужбовці незалежно від того, до якої вони 

організації відносяться, коли звільнилися або в якій війні брали участь. 

Сподівається, що це станеться найближчим часом і всі матимуть можливість 

використовувати цей простір для вирішення своїх ветеранських проблем.  
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Підгорний Анатолій повідомив, що ветерани просять час для виступу.  

 

ВИСТУПИЛИ: військовий (ім’я не озвучував) виступив із закликом депутатів 

об’єднатися та ухвалювати важливі рішення. 

 

Підгорний Анатолій повідомив, при реєстрації був розданий проєкт 

порядку денного 27 сесії  обласної ради. Запитав депутатів чи будуть зміни та 

доповнення до проєкту порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радченко Семен, Олененко Олександр. 

Радченко Семен запропонував внести в порядок денний питання щодо 

дострокового припинення повноважень депутата Мушієка М.Г. 

Підгорний Анатолій зазначив, що відповідно до Регламенту обласної ради, 

законодавства дана заява має бути розглянута на засіданні постійної комісії з 

питань регламенту, місцевого самоврядування, забезпечення правопорядку та 

захисту прав людини. Засідання означеної постійної комісії до пленарного 

засідання не відбулося у зв'язку з відсутністю кворуму, тому заява депутата 

обласної ради Мушієка Михайла не розглядалася. До моменту розгляду цієї 

заяви постійною комісією вносити означене питання на розгляд сесії – це є 

прямим порушенням законодавства. 

 Олененко Олександр вніс пропозицію включити до порядку денного 

звернення, яке могло б сприяти вирішенню питання щодо забезпечення 

приміщенням громадської організації «Ветерани Лисянки». 

 

Підгорний Анатолій поставив на голосування проєкт порядку денного      

27 сесії за основу. 

 

Голосування за порядок денний сесії обласної ради (за основу) 

«За»- 41, «Проти»- 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало»- 2. 

 
Голосування за включення до порядку денного сесії обласної ради пропозиції, 

озвученої депутатом Олененком О.В. 

«За»- 41, «Проти»- 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало»- 3. 

 
ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій. 

Яріш Анатолій зазначив, що враховуючи всі питання, які піднімалися 

фракцією «СЛУГА НАРОДУ», його колегами щодо непрозорості, на їхню 

думку, роботи органу публічної влади, а саме обласної ради: непрозорості 

призначень, блокування створення тимчасової комісії з аудиту майна, - і як 

керівник фракції запропонував включити в порядок денний питання щодо 

дострокового припинення повноважень голови та заступників обласної ради.  

 

 

 

 



18 

 

Голосування за пропозицію,  

озвучену депутатом обласної ради Ярішем А.А. 

«За»- 13, «Проти»- 1, «Утрималося» - 4, «Не голосувало»- 25. 

(пропозиція не прийнята) 

 

Голосування за порядок денний сесійї обласної ради  

(за основу та в цілому, із запропонованими змінами) 

«За»- 43, «Проти»- 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало»- 1. 

 

 
1. Про призначення керівників підприємств та закладів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

 

1.1)  СЛУХАЛИ:  

Мазур Людмилу - Про призначення Людмили Осейко на посаду директора 

комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної допомоги» 

Черкаської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радченко Семен. 

 

Голосування  

«За» - 42 , «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення Людмили Осейко на посаду 

директора комунального закладу «Обласний центр соціально-

психологічної допомоги» Черкаської обласної ради» прийнято, додається. 
 

1.2) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про призначення Оксани Даценко на посаду 

директора комунального закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» 

Черкаської обласної ради». 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення Оксани Даценко на посаду 

директора комунального закладу «Золотоніський академічний ліцей 

«Імпульс» Черкаської обласної ради» прийнято, додається. 
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1.3) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія – Про призначення Тетяни Філінської на посаду 

директора комунального підприємства «Черкаське обласне об’єднане бюро 

технічної інвентаризації». 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про призначення Тетяни Філінської на 

посаду директора комунального підприємства «Черкаське обласне 

об’єднане бюро технічної інвентаризації» прийнято, додається. 

 
2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

 

2.1) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про зміну найменування ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА ПРЕСТАРІЛИХ. 

 

Голосування  

«За» - 37, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 7. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про зміну найменування 

ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА 

ПРЕСТАРІЛИХ» прийнято, додається. 
 

2.2) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про зміну найменування РОТМІСТРІВСЬКОГО 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН ПОХИЛОГО ВІКУ ТА 

ІНВАЛІДІВ. 

 

Голосування  

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 8. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про зміну найменування 

РОТМІСТРІВСЬКОГО БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН 

ПОХИЛОГО ВІКУ ТА ІНВАЛІДІВ» прийнято, додається. 
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3.3) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про надання згоди на безоплатну передачу 

окремого індивідуально визначеного майна з комунальної власності 

Червонослобідської сільської територіальної громади до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про надання згоди на безоплатну передачу 

окремого індивідуально визначеного майна з комунальної власності 

Червонослобідської сільської територіальної громади до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» прийнято, 

додається. 
 

3.4) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про передачу майна 

 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 11. 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про передачу майна» прийнято, додається. 
 

 

3.5) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про списання майна. 

  

Голосування  

«За» - 35, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 9. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про списання майна» прийнято, додається. 

 

3.6.1) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (щодо 

приєднання до комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради»). 

 

ВИСТУПИЛИ: Вусик Віктор, Табурець Ігор, Вельбівець Олександр. 



21 

 

Вусик Віктор поінформував, що на комісії розглядалося два питання: одне 

підготовлене обласною радою, друге підготовлене обласною військовою 

адміністрацією. Депутатами було підтримано два проєкти рішення і 

запропоновано внести на розгляд депутатам в сесійну залу. 

Табурець Ігор повідомив, що на рівні держави вжиті заходи щодо 

реформування МСЕК. Управлінням охорони здоров’я, керівниками медичних 

закладів була проведена колосальна робота. Неодноразово проведено 

обговорення з керівниками медичних закладів, з керівниками депутатських 

фракцій як саме це має бути, чому це так має бути, а також, що це має бути 

зручно для всіх. 

Акцентував увагу на тому, що пропозиція обласної військової 

адміністрації обґрунтована, погоджена з керівниками медичних закладів, 

управлінням охорони здоров’я. 

  

В обговоренні взяли участь: Гайович Вадим, Новицький Ігор. 

  

Голосування 

«За» - 27, «Проти» - 5, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 11. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

3.6.2) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (щодо 

приєднання до КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ІНФОРМАЦІЙНО-АНАЛІТИЧНИЙ ЦЕНТР МЕДИЧНОЇ СТАТИСТИКИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»). 

 

Голосування 

«За» - 24, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 18. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

В обговоренні взяли участь: Вусик Віктор, Скіченко Анатолій,                    

Вельбівець Олександр, Радуцький Олександр. 
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2.7) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія -. Про надання згоди суб’єкту спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на внесення змін до 

видів економічної діяльності. 

 

Голосування  

«За» - 34, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 10. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про надання згоди суб’єкту спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 

внесення змін до видів економічної діяльності» прийнято, додається. 
 

2.8) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» прийнято, додається. 
 

2.9) СЛУХАЛИ:  

Уманець Антоніну - Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль Віталій. 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 1, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ОБЛАСНИЙ 

ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» прийнято, додається. 
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2.10) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про надання згоди на проведення капітального 

ремонту та надання в користування земельної ділянки для забудови 

(суперфіцій) (КНП «Черкаська обласна психіатрична лікарня Черкаської 

обласної ради»). 

 

Голосування  

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про надання згоди на проведення 

капітального ремонту та надання в користування земельної ділянки для 

забудови (суперфіцій)» прийнято, додається. 
 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр. 

 

2.11) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про делегування функцій замовника будівництва 

та надання згоди на нове будівництво («Смілянський дитячий будинок-

інтернат»). 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про делегування функцій замовника 

будівництва та надання згоди на нове» прийнято, додається. 
 

2.12) СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про делегування функцій замовника будівництва 

(КНП «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної ради»). 

 

Голосування  

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про делегування функцій замовника 

будівництва» прийнято, додається. 
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3. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про затвердження Програми підтримки 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 

2025-2027  роки. 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про затвердження Програми підтримки 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» 

на 2025-2027  роки» прийнято, додається. 
 

4. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія – Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2025 рік, який зазначив, що проєкт розглянутий 

всіма постійними комісіями, запропоновані зміни включені до Програми. 

 

ВИСТУПИЛИ: Карманнік Роман. 

 

Голосування (із змінами і доповненнями) 

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 6. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2025 рік» прийнято, додається. 
 

5. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія – Про обласну цільову соціальну програму «Молодь 

Черкащини» на 2025 рік. 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про обласну цільову соціальну програму 

«Молодь Черкащини»на 2025 рік» прийнято, додається. 
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6. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного Анатолія - Про програму розвитку фізичної культури і 

спорту в області на 2025-2029 роки. 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про програму розвитку фізичної культури і 

спорту в області на 2025-2029 роки» прийнято, додається.  
 

7. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про Комплексну програму забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій, подій та забезпечення 

цивільного захисту населення на 2025-2027 роки. 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про Комплексну програму забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій, подій та 

забезпечення цивільного захисту населення на 2025-2027 роки» прийнято, 

додається. 
 

8. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного Анатолія - Про внесення змін у додаток 2 до  Програми 

територіальної оборони на 2023-2027 роки. 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про внесення змін у додаток 2 до  Програми 

територіальної оборони на 2023-2027 роки» прийнято, додається. 
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9. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

02.12.2022 № 15-21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 

ситуацій у мирний час та особливий період  на 2023-2027 роки». 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 02.12.2022 № 15-21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації 

надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період  на 2023-2027 

роки» прийнято, додається. 
 

10. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2016 № 3-17/VII «Про обласну програму «Шкільний автобус» на 2016-

2024 роки». 

 

Голосування  

«За» - 42, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 19.02.2016 № 3-17/VII «Про обласну програму «Шкільний автобус» на 

2016-2024 роки» прийнято, додається. 
 

11. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про внесення змін до Програми розвитку малого 

та середнього підприємництва Черкаської області на 2021-2025 роки. 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми розвитку 

малого та середнього підприємництва Черкаської області на 2021-2025 

роки» прийнято, додається. 
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12. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

12.03.2020 № 36-37/VII «Про обласну програму профілактики та протидії 

злочинності у Черкаській області на 2020-2024 роки «Безпечна Черкащина». 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр, Радуцький Олександр. 

 Вельбівець Олександр поінформував присутніх у залі щодо обговорення 

означеного питання на засіданні постійної комісії з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів. Звернув увагу, що 

запропонованим проєктом рішення пропонують збільшити термін реалізації 

програми на 3 роки без будь-яких суттєвих змін по змісту завдань, положень і 

додатків, в яких передбачається відповідне фінансування. 

Запропонував доручити ГУНП в Черкаській області розробити і внести на 

чергову сесію обласної ради нову програму з урахуванням актуалізації 

проблем, пов’язаних із захистом громадян і боротьби із злочинністю в 

Черкаській області. Звернувся із проханням підтримати саме такий варіант, щоб 

все-таки програма була актуалізована.  

Радуцький Олександр вважає, що неприйняття рішення з означеного 

питання зупинить дію програми на невизначений термін. Звернувся до 

депутатів обласної ради з проханням підтримати проєкт рішення, який подано. 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 12.03.2020 № 36-37/VII «Про обласну програму профілактики та 

протидії злочинності у Черкаській області на 2020-2024 роки «Безпечна 

Черкащина» прийнято, додається. 
 

13. СЛУХАЛИ:  

Петрова Віталія - Про території та об'єкти природно-заповідного фонду 

області (ботанічний заказник місцевого значення «Циганський Яр», філія 

«Чигиринське лісове господарство»). 

 

ВИСТУПИЛИ: Радченко Семен. 

 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області» прийнято, додається. 
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14. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічний заказник місцевого значення «Сотницький Яр», 

філія «Чигиринське лісове господарство»). 

 

Голосування  

«За» - 37, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 6. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області» прийнято, додається. 
 

15. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічний заказник місцевого значення «Євенкове», філія 

«Чигиринське лісове господарство»). 

 

Голосування  

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області» прийнято, додається. 

 

16. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного Анатолія - Про надання ТОВ «Мисливський клуб Фазан» у 

користування мисливських угідь. 

 
ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр. 

 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 рішення обласної ради «Про надання ТОВ «Мисливський клуб 

Фазан» у користування мисливських угідь» прийнято, додається. 
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17. СЛУХАЛИ:  

Бреус Ольгу - Про план роботи Черкаської обласної ради  на 2025 рік,  яка 

зазначила, що план складено на підставі пропозицій обласної військової 

адміністрації, поліції, прокуратури та виконавчого апарату обласної ради 

Повідомила, що пропозицій від депутатів обласної ради не надходило. 

 

В обговоренні взяли участь: Новицький Ігор, Вельбівець Олександр,                  

Яріш Анатолій, Гайович Вадим, Звягінцева Олена, Радуцький Олександр. 

 

Голосування  

«За» - 28, «Проти» - 3, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 10. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

18. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного Анатолія - Про регуляторну діяльність Черкаської обласної 

ради у 2025 році. 

Голосування  

«За» - 26, «Проти» - 2, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 16. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

ВИСТУПИЛИ: Гайович Вадим, Новицький Ігор. 

 

19. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного Анатолія - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання Добрянської І.І. 

 

Голосування  

«За» - 8, «Проти» - 4, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 29. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

ВИСТУПИЛИ: Новицький Ігор. 
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20. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання Ковальчука О.С. 

 

Голосування  

«За» - 7, «Проти» - 2, «Утрималося» - 5, «Не голосувало» - 30. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

21. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання Рудої Н.С. 

 

Голосування  

«За» - 5, «Проти» - 2, «Утрималося» - 7, «Не голосувало» - 30. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

22. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного Анатолія - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо забезпечення 

гідної заробітної плати педагогічним та науково-педагогічним працівникам. 

 

ВИСТУПИЛИ: Данилевський Валерій. 

 

Голосування  

«За» - 28, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 14. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 
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23. СЛУХАЛИ:  

Підгорного Анатолія - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Президента України щодо недопущення запровадження інституту 

множинного громадянства в Україні. 

 

Голосування  

«За» - 16, «Проти» - 1, «Утрималося» - 4, «Не голосувало» - 23. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

24. СЛУХАЛИ:  

 Олененка Олександра – Про звернення депутата Черкаської обласної 

ради VIII скликання Олененка О.В. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр. 

Голосування  

«За» - 42, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 рішення обласної ради «Про звернення депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання Олененка О.В.» прийнято, додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: Гайович Вадим, Новицький Ігор. 

 Новицький Ігор вніс пропозицію повернутися до голосування з питання 

№ 2.6.2. Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (щодо приєднання до КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ІНФОРМАЦІЙНО-АНАЛІТИЧНИЙ 

ЦЕНТР МЕДИЧНОЇ СТАТИСТИКИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»). 

Також зазначив, що в разі або не повернення до цього питання, або знову 

провалу в голосуванні, попросив внести ще одне питання про делегування 

повноважень управління комунального майна обласної ради Черкаській 

обласній військовій адміністрації. 
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Голосування за пропозицію, озвучену депутатом обласної ради  

Новицьким Ігорем (перша частина пропозиції), щодо повернення до голосування 

з питання «Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

"ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

«За» - 22, «Проти» - 0, «Утрималося» - 7, «Не голосувало» - 15. 

(пропозиція не прийнята) 

 

ВИСТУПИЛИ: Табурець Ігор, Вельбівець Олександр, Новицький Ігор. 

 

 Головуючий повідомив, що питання, які вносилися на розгляд сесії, 

розглянуті. Запитав, чи будуть зауваження щодо ведення сесії.  

 

Головуючий оголосив двадцять сьому сесію обласної ради восьмого 

скликання закритою. 

 

Стенограма двадцять сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

додається до матеріалів сесії. 

 

 

 

Голова обласної ради                                                             Анатолій ПІДГОРНИЙ   


